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ZÁPIS č. 07/2015 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 

konaného dňa 08.10.2015 

 

 

 

Prítomní: MUDr. Eva Wolframová, Iveta Ledňová,  Mgr. Iveta Húsenicová, Mgr. Eva 

Zákalická, Markéta Šuránková,  Mgr. Janka Zubáková. 

 

Ospravedlnení: MUDr. Emília Bučková, Monika Medveďová, Ľubica Štugnerová, M.A., 

Jozef Baliak 

 

Prizvaní: JUDr. Mgr. Tatiana Štulrajterová – vedúca odboru  

 

 

 

Rokovanie viedol: MUDr. Eva Wolframová,  predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú 

starostlivosť o občanov 

 

 

Program: 

 1. Otvorenie 

2. Rôzne  

3. Diskusia 

4. Záver 

 

 

 

K bodu 1 

 

Predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna MUDr. 

Eva Wolframová po otvorení zasadnutia privítala všetkých prítomných. 

 

 

K bodu 2 

 

Rôzne: Komisii bola predložená výzva na návrhy na ocenenia v zmysle štatútu mesta za rok 2015.  

Predsedníčka komisie MUDr. Eva Wolframová predniesla členom komisie návrh na uhadenie 

očkovania proti hepatitíde pre členov Mestskej polície z dôvodu výkonu práce v rizikovom 

prostredí. 

 

 

 

Číslo spisu: Brezno 

2015/5374- 09.10.2015 



 

 

K bodu 3 

 

Diskusia – členovia komisie diskutovali o uskutočnenom podujatí pre cieľovú skupinu zdravotne 

ťažko postihnutých – Spolu to zvládneme. Pripomienky boli k miestu a času podujatia, členovia 

komisie navrhovali v budúcnosti posunúť čas do popoludňajších hodín a skôr na námestie. 

V budúcnosti by sa radi zapojili do organizácie aj členovia komisie pre sociálnu a zdravotnú 

starostlivosť .  

Členovia komisie sa zaoberali aj otázkou vybudovania nájomných bytov. 

Vedúca odboru starostlivosti o obyvateľa informovala komisiu o zámere transformácie útulku na 

nocľaháreň a o riešení situácie občanov bez prístrešia – hľadanie si vlastného bývania, umiestnenie 

niektorých obyvateľov útulku vo vhodných zariadeniach sociálnych služieb, tiež o stave budovy – 

komisia sa zaoberala tiež navrhovaným riešením – z hľadiska finančnej efektívnosti nahradiť 

budovu obytnými kontajnermi. 

Ďalej vedúca odboru informovala o prevádzke školského autobusu – podpora na riešenie 

záškoláctva a o možnostiach riešenia, bol vydaný metodický pokyn. 

Informovala o pripravovanom podujatí pre seniorov Senior ako vzor v dňoch 13.10. a 15.10.2015. 

Komisia prisľúbila zaoberať sa riešením obnovy priestorov najmä vstupných  v budove 

M.R.Štefánika č.  2 – výmena podlahoviny, vymaľovanie a výmena nábytku na chodbe.  

 

 

 

K bodu 4 

 

Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka MUDr. Eva Wolframová a poďakovala prítomným za 

účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MUDr. Eva Wolframová                                                            Mgr. Janka Zubáková 

  predsedníčka komisie                                                                        sekretárka komisie                                             

 

 

 


